
 

 

 

 

 

Motie CityTree 

 

De raad van de gemeente Zwijndrecht, in vergadering bijeen op 11-09- 2018 

Overwegende dat: 

Dat de luchtkwaliteit in Zwijndrecht op veel plaatsen niet goed is. 

Dat er door de snelweg veel uitstoot van schadelijke stoffen is 

Dat er op plaatsen bomen worden verwijderd die niet terug gepland kunnen 

worden op die plaats. 

 

Constateert dat: 

Dat het jammer is dat het groen daardoor in sommige wijken minder wordt 

Een City Tree filtert 240 ton koolstofdioxide per jaar en kunnen in allerlei 

omgevingen gedijen. 

Een 1 City Tree het effect van 275 stadsbomen, maar heeft 99% minder ruimte 

nodig daardoor kan de wijk groen blijven, en werken we mee aan een betere 

luchtkwaliteit 

Roept het college op : 

Roept het college op te onderzoeken naar de mogelijkheid van: 

Daar waar het niet mogelijk is bomen in de wijk terug te planten i.v.m. ruimte 

deze te vervangen door 1 of meerdere City Tree. 

Daar waar mogelijk, de City Tree in te zetten als verticale muur tegen 

gemeentelijke gebouwen. 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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